
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 878
Vil ministeren - evt. i fortrolig form - redegøre for, hvorfor dansk politi efter eget udsagn 
ikke rigtigt har været i stand til at komme videre med efterforskningen af narkokriminalitet 
i dansk farvand efter modtagelsen af et anonymt tip tilbage i 2016? Der henvises til ind-
slaget ”Politiet går ind i sag om kokainfiskere i Nordsøen: - Vi tager det meget alvorligt”, 
TV2.dk, den 18. juni.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på betina.kastbjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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